

Mahmoud Mustafa Mahmoud
Mobile     :  +201017458725 - +201095024695
E-mail      : mod6963@gmail.com
Address    : Cairo - Egypt
Objective:


I’m seeking for joining a challenging  job in a progressive organization witch I can be best utilized according to my abilities performance efficiency in Translation from English to Arabic and vice versa.
Personal information:

	Date of birth
	07 / 02/ 1995

	Place
	Cairo

	Nationality
	Egyptian

	Religion
	Muslim

	Marital status
	Single

	Military service
	Postponed ( 3 YEARS )


Education:

	Qualification
	Undergraduate

	University
	Azhar University

	College
	Faculty of languages and translation

	Department
	Simultaneous Interpretation


Skills

Language skills:
Arabic     : Mother tongue.
English   : good command of English (written & spoken).

Germany : fairly good
Computer skills:
· Very good in using office programs (Windows & Word & Excel & Access & PowerPoint& Internet).
· How to use the above applications and program.
· Very good at using (SDL) Trados 2014,2015. 
Personal Skills:

· I have the ability to work good individually and in a group.

· I have the ability to learn new skills in short time.

· Flexable and have ability to work under pressure. 

· I Have:

               3-Good interpersonal skills.
              4-Time Management skills
              5-Good communications skills

Certificates

· Attended the ICDL at Fayoum Governorate. And successfully passed the exam.

          Grade: Excellent 
Experience:
*
- I have worked as a translator for a year (1-year experience)
· Fields I can translate in (contracts – invoices – corresponding – finance – commerce – literature - Psychological and Educational theories.).
· Clients admired my translations and said that it was good.

Model of my Translation: from English to Arabic
- One of our top picks in Dubai. Facing the bay of Palm Island and overlooking the Arabian Gulf, this luxury resort boasts 1 KM of private beaches and lush green gardens. One &Only Royal Mirage is a 10-minute drive from Aqua Venture Waterpark, and a 20-minute drive from Burj Khalifa and Dubai Mall.

This Arabian-styled resort is made up of 3 distinct environments: The Palace is each with unique rooms and exclusive restaurants.

The rooms at One&Only Royal Mirage merge classic décor with modern amenities, including flat screen TVs and complimentary free Wi-Fi. Each room features a luxury bathroom and a private patio or balcony that faces the gardens and sea.

One&Only’s 8 restaurants serve gourmet dishes from all over the world, including Mediterranean, Moroccan and Indo-European cuisine. Guests can enjoy fresh seafood and international cuisine by the beachfront with clear views of the water.

انه أحد أفضل منتجعاتنا بمدينة دبي. يطل على خليج جزيرة النخلة كما يطل على الخليج العربي، ويضم هذا المنتجع مساحة 1 كم من الشواطئ الخاصة والحدائق الخضراء. ويقع  فندق ون آند أونلي رويال ميراج على بعد 10 دقائق فقط بالسيارة من حديقة اكوافنتشر المائية، ويقع على بعد 20 دقيقة فقط من برج خليفة ودبي مول. ويتكون هذا المنتجع المصمم على الطراز العربي من ثلاث أجزاء مختلفة: 

· القصر ويتكون من غرف فريدة من نوعها بالاضافة الى مطاعم خاصة.

وتزخر الغرف بفندق ون آند أونلى رويال ميراج بديكورات كلاسيكية، بالاضافة الى جميع وسائل الراحة الحديثة ، بما في ذلك أجهزة التلفزيون ذات الشاشات المصطحة وخدمة الواي فاي المجانية. تحتوي كل غرفة على حمام فاخر بالاضافة الى فناء خاص أو شرفة تطل على البحر والحدائق الخضراء.

وتقدم مطاعم الفندق الثمانية أشهى الأكلات من جميع أنحاء العالم ، بما في ذلك أشهر أكلات دول البحر المتوسط وأشهر الأكلات المغربية وأيضا أشهر أكلات المطبخ الهندو أوروبي. كما يمكن للضيوف الاستمتاع بتناول المأكولات البحرية الطازجة على شاطئ البحر، مع الاستمتاع بمناظر المياة الرائعة.

ـــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــ
ARTICLE 10
BOOKS AND RECORDS

10.1 Maintenance of Books and Records. Service Provider shall cause to be kept books of account and other records relating to or reflecting the results of the Operation of the Hotel in accordance with GAAP and, to the extent applicable, the Uniform System, consistent with the then existing policies and standards applicable to the-Operated Brand Hotels. At Owner’s request, Service Provider also shall cause to be kept books of account for the Operation of the Hotel in accordance with the accounting principles applicable in the jurisdiction in which the Hotel is located. All books of account and other financial records of the Hotel shall be made available to Owner at all reasonable times for examination, audit, inspection and copying. All of the financial books and records of the Hotel (other than any Licensor IP Rights included therein) shall be the property of Owner.

المادة رقم (10)

الدفاتر والسجلات
- (1) حماية الدفاتر والسجلات. يأمر مزود الخدمة بأن تبقى دفاتر الحسابات والسجلات الأخرى المتعلقة بتشغيل الفندق أو التي تعكس أي نتائج خاصة بالعمليات داخل الفندق محفوظة وفقا لمبادئ المحاسبة المقبولة عموما، وإلى الحد الواجب التطبيق، والنظام الموحد، بما يتفق مع السياسات والمعايير التي كانت موجودة آنذاك، تنطبق على الفندق العلامات التجارية المعمول بها. وبناء على طلب المالك أيضا، يأمر مزود الخدمة بالحفاظ على دفاتر الحسابات الخاصة بتشغيل الفندق، وفقا لمبادئ المحاسبة المعمول بها في الولاية القضائية التابع لها الفندق. تتاح جميع دفاتر الحسابات والسجلات المالية الأخرى للمالك في جميع الأوقات المناسبة للفحص والتدقيق والتفتيش والنسخ. تكون جميع الكتب والسجلات المالية الخاصة بالفندق ( ما عدا حقوق الملكية الفكرية المرخصة والواردة فيه) مملوكة لصاحب العمل.

ـــــــــــــــــــــــــ
Vygotsky: Cognitive Development 
How we think influenced by current social forces and historical cultural forces.
Psychological tools aid and change thought processes.

 Cognitive development strongly influenced by those more intellectually advanced.

Teachers should help students learn how to use psychological tools.

Cognitive development promoted by instruction in zone of proximal development.
Scaffolding techniques support student learning.
نظرية فيجوتسكي للتطور المعرفي:

· كيف يتأثر تفكرينا الحالي بالقوى الاجتماعية الحالية والقوى الثقافية التاريخية.
· أدوات الدعم النفسي وتغيير عمليات التفكير.
· يتأثر التطور المعرفي بقوة من خلال تلك الأمور ذات التقدم الفكري الكبير.
· ينبغي على المعلمين مساعدة الطلاب على تعلم كيفية استخدام الأدوات النفسية.
· ترقية التطور المعرفي من خلال التعليم في منطقة النمو القريبة.
· تدعم تقنيات الإسقالات عملية تعلم الطلاب.
ـــــــــــــــــــــ
The New York Convention provides for limited grounds on which the enforcement of a Convention award can be refused (Article V). For example:

· The parties to the agreement were under some incapacity, or the agreement is not valid under the law to which the parties have subjected it.

· The party against whom the award is invoked was not given proper notice of the appointment of the arbitrator or of the arbitration proceedings.

· The award deals with a difference not contemplated by or not falling within the terms of the submission to arbitration.

تنص المادة الخامسة من اتفاقية نيويورك على الظروف المحددة، والتي يمكن فيها رفض تنفيذ حكم اتفاقية ما، على سبيل المثال:

· أن أطراف الاتفاقية فاقدوا الأهلية، أو أن الاتفاقية غير صحيحة بموجب القانون الذي يخضع له الطرفان.
· أن الطرف الذي صدر قرار التحكيم ضده، لم يُبلغ بأي إشعار بتعيين المحكم، أو بإجراءات التحكيم.
· أن قرار التحكيم يبحث في نزاع، خارج عن نطاق الشروط التي بموجبها تتم إحالة ذلك النزاع إلى التحكيم.
ــــــــــــــــــــــــــ
